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PROTOKÓŁ NR II/2024 

Z II SESJI RADY MIEJSKIEJ W NAŁĘCZOWIE 

z dnia 20 maja 2024 roku 

 

 Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Nałęczowie – Grzegorz 

Szkoła. Sesję rozpoczęto o godz. 13:00. Obecnych było 15 radnych. 

Ad. 1. 

Otwarcie Sesji. (0:05) 

 Otwieram II Sesję Rady Miejskiej w Nałęczowie. Informuję Państwa, że Sesja jest 

transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Serdecznie witam 

Państwa Radnych, Pana Burmistrza, Panią Sekretarz Urzędu, Panią Przewodniczącą Miejskiej 

Komisji Wyborczej w Nałęczowie, Sołtysów, Pana Dyrektora, Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

Puławskiego Pana Radnego Jacka Wilka, który jak sądzę będzie u nas częstym gościem jak i 

posłańcem dobrych wieści.  

Ad. 2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. (0:46)  

Pan Grzegorz Szkoła - Przewodniczący Rady Miejskiej wręczymy teraz zaświadczenia o wyborze 

na radnych. Bardzo proszę Panią Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej. 

Pani Joanna Kozieł – Rząd (0:56) poproszę:  

1. Pani Katarzyna Pękala  

2. Szczepan Przemysław Piech  

 

Ad. 3. Ślubowanie radnych. (1:35)  

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (1:38) kolejnym punktem będzie 

ślubowanie radnych, które polega na tym, że odczytam rotę ślubowania, następnie będą wywoływani 

radni przez najmłodszego radnego czyli w przypadku naszej Rady Panią Radną Małgorzatę Woś – 

Wójcik. Kolejno Państwo powstają i wypowiadają słowo „ślubuję” lub zdanie złożone „ślubuję, tak 

mi dopomóż Bóg”. Proszę Państwa o powstanie. „Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej 

Polskiej,, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając 

na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców”. Dziękuję bardzo.  

Radna Małgorzata Woś – Wójcik: (2:30)  

1. Pani Katarzyna Pękala – „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg” 

2. Pan Szczepan Przemysław Piech – „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”  

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (2:46) dziękuję bardzo. Stwierdzam, że 

objęli Państwo mandat Radnych Rady Miejskiej w Nałęczowie. Gratuluję. Zanim przejdziemy do 

dalszego porządku obrad proszę o zalogowanie się w programie i potwierdzenie kworum. Kworum 

mamy potwierdzone, wszyscy radni są obecni także możemy dokonywać ważnych wyborów i 

podejmować prawomocne uchwały. Zanim przejdziemy do dalszej części czyli uchwalenie porządku i 

dalsze punkty to mam taką propozycję abyśmy dokończyli to co mieliśmy uczynić na poprzedniej 

Sesji a mianowicie podziękować Panu Radnemu Jackowi Wilkowi za współpracę w poprzedniej 

kadencji. Oddam teraz głos Panu Burmistrzowi.  

Pan Wiesław Pardyka – Burmistrz Nałęczowa (4:58) Szanowni Państwo, rzeczywiście z powodów 

losowych kalendarzowych ostatnia Sesja poprzedniej kadencji Rady Miejskiej, która miała miejsce 

pod koniec kwietnia nie była kompletna jeśli chodzi o obecność wszystkich radnych i o złożenie 

podziękowań. Także korzystając z okazji, że nowo wybrany Pan Radny Powiatowy Jacek Wilk jest 

dzisiaj obecny na Sesji a pełnił funkcję Radnego Rady Miejskiej od 2010 roku to chciałem tobie Jacku 

złożyć serdeczne podziękowania jako koledze Radnemu za wspólną pracę przez ostatnie 14 lat. 



 

Strona 2 z 16 

 

Również za wsparcie i za to, że wspólnie razem też szlifowaliśmy swoje zaangażowanie w 

samorządzie i też jako Burmistrz dziękuję Panu Radnemu za pracę którą wykonywał przez kilka 

kadencji Rady Miejskiej w Nałęczowie. Życzę tego aby doświadczenia zdobyte w samorządzie 

nałęczowskim skutecznie wykorzystywał na poziomie Rady Powiatu Puławskiego jako Radny i 

Wiceprzewodniczący Rady. Serdecznie gratuluję objęcia tej funkcji i mam nadzieję, że będzie ona 

sprawowana z korzyścią dla powiatu puławskiego ale też przede wszystkim z korzyścią dla naszej 

lokalnej ojczyzny czyli dla Gminy Nałęczów. Mocno wierzę w to i życzę tego, żeby Pan Jacek Wilk 

godnie reprezentował naszą lokalną społeczność i nasze interesy na poziomie powiatu puławskiego. 

Tak jak pozostałym Radnym pozwolę sobie przekazać okolicznościowy grawerton oraz list 

gratulacyjny. Panie Jacku dziękuję bardzo.  

Pan Jacek Wilk – Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Puławskiego (6:58) Panie Przewodniczący 

jeśli mógłbym wykorzystać sekundkę cennego czasu w tym napiętym programie. Chciałbym bardzo 

serdecznie podziękować za 14 lat pracy byłym Radnym obecnym Radnym. Szanowni Państwo ja się 

czuję dzisiaj jak ojciec panny młodej bo szkoda mi odchodzić z Nałęczowa chociaż ja z niego nigdy 

nie odejdę, ale trochę przeniosę swoją działalność bardziej do Puław a z drugiej strony cieszę się, że z 

poziomu powiatu będę starał się walczyć o dobro naszej Gminy. Szkoda mi bo uważam, że te 14 lat, 

które poświęciłem pracy w samorządzie były bardzo udane, chociaż ostatnie 5 i pół roku to już 

naprawdę petarda i według mnie najlepszy okres w rozwoju Nałęczowa. Naprawdę wiele zaczętych 

inwestycji, wiele przejętych ale i wiele jest kolejnych zaplanowanych. Państwu Radnym najpierw 

złożę życzenia i pogratuluję objęcia mandatów bo każdy z was wykazał się świetnym wynikiem w 

wyborach. Gratuluję też przede wszystkim Grzegorzowi Szkole funkcji Przewodniczącego Rady. 

Grzegorz, przed tobą trudna funkcja, którą sprawowałem przez półtora kadencji, bardzo prestiżowa 

aczkolwiek niekiedy trzeba stawać w szranki z niektórymi problemami. Wiem, że sobie poradzisz. 

Gratuluję. Również gratuluję tobie Wiesiu świetnego wyniku i życzę kontynuacji tak naprawdę dobrej 

drogi i żebyście z niej nie schodzili i kontynuowali mimo przeciwności losu. Nałęczów z dnia na 

dzień będzie piękniał i będzie lepiej. Chciałbym też podziękować wszystkim pracownikom, przede 

wszystkim Pani Jagodzie, Pani Teresie której już z nami nie ma, Łukaszowi, Pani Sekretarz, całemu 

Urzędowi i wszystkim dyrektorom. Ja nie żegnam się z Państwem, mówię tylko „do zobaczenia” bo 

mam tu zamiar wrócić za kilka lat także będę na pewno dalej kontynuował pracę samorządowca. 

Dziękuję bardzo.  

 

Ad. 4. 

Przyjęcie porządku obrad. (9:35)  

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (9:36) odczytam teraz proponowany 

porządek obrad. Punkty, które mamy już za sobą ja pominę.   

5. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Nałęczowie zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o 

samorządzie gminnym (dz. U. z 2024 r. poz. 609) i § 17 Statutu Gminy Nałęczów.  

a) zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady;  

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej; 

c) przeprowadzenie głosowania; 

d) ogłoszenie wyniku wyboru; 

e) odczytanie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Nałęczowie.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Nałęczowie zgodnie z § 18 ust. 1 Statutu Gminy Nałęczów. 

7.  Powołanie składów osobowych stałych Komisji Rady. 

1) Wybór członków do Komisji Rewizyjnej zgodnie z art. 18a ustawy o samorządzie gminnym.. 

a) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej; 
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b) podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

zgodnie z § 92 Statutu Gminy Nałęczów; 

c) podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru zastępcy przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej zgodnie z § 92 Statutu Gminy Nałęczów. 

2) Wybór członków do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgodnie z art. 18b ustawy z dnia    

    8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 609).  

       a) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

3) Wybór członków do Komisji Gospodarki, Budżetu i Mienia Komunalnego zgodnie z § 18 ust. 1 

Statutu Gminy Nałęczów. 

a) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Budżetu i Mienia 

Komunalnego. 

       4) Wybór członków do Komisji Uzdrowiskowej zgodnie z § 18 ust. 1 Statutu Gminy 

Nałęczów. 

a) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Uzdrowiskowej. 

        5) Wybór członków do Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu zgodnie z § 18 ust. 1 

Statutu Gminy Nałęczów. 

a) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu.  

6) Wybór członków do Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi zgodnie z § 18 ust. 1 Statutu Gminy 

Nałęczów.  

      a) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

7) Powołanie doraźnej Komisji d/s Statutu Gminy Nałęczów zgodnie z § 18 ust. 1 Statutu Gminy 

Nałęczów.  

a) podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji d/s Statutu Gminy Nałęczów. 

  8. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Nałęczów do Zgromadzenia  

Celowego Związku Gmin „PROEKOB” z siedzibą w Bełżycach.  

9. Informacje Burmistrza o działalności między sesjami.  

10. Interpelacje, zapytania. 

11. Oświadczenia, informacje, wolne wnioski.  

12. Zamknięcie obrad.  

 

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (13:07) czy mają Państwo jakieś uwagi 

lub propozycje zmian? Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Sesji (13:16) poddał pod głosowanie porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie przy 15 głosach „za” – głosowało 15 Radnych.  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad.  5. 

        Wybór Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Nałęczowie zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy 

o samorządzie gminnym (dz. U. z 2024 r. poz. 609) i § 17 Statutu Gminy Nałęczów. (13:33) 

Przewodniczący Sesji (13:40) – pozwolę sobie pierwszy zabrać głos w tym temacie. Nie jestem 

osobą wszechwiedzącą i nieomylną dlatego też podjąwszy pracę w prezydium Rady chciałbym 

wspierać się na radnych z otwartym umysłem ale i doświadczeniem w samorządzie. Moja propozycja 
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jest skierowana do Pana Radnego Adama Kozaka, Pana Radnego Szczepana Piecha. Czy Pan Radny 

Adam Kozak wyraża zgodę?  

Radny Adam Kozak (14:05) wyrażam zgodę.  

Przewodniczący Sesji (14:15) czy Pan Radny Szczepan Piech wyraża zgodę?  

Radny Szczepan Piech (14:20) tak wyrażam zgodę.  

Przewodniczący Sesji (14:24) czy są inne propozycje? Nie widzę, dziękuję bardzo. W takim razie 

powołamy teraz Komisję Skrutacyjną. Proponuję ten sam klucz jak na poprzedniej Sesji, mianowicie 

po jednym Radnym/Radnej z każdego z Komitetów Wyborczych. Proponuję Panią Radną Małgorzatę 

Pacholik, Panią Radną Katarzynę Wąsik, Pana Radnego Tomasza Panasiewicza. Czy Radna 

Małgorzata Pacholik wyraża zgodę?  

Radna Małgorzata Pacholik (15:02) tak wyrażam. 

Przewodniczący Sesji (15:04) czy Pani Radna Katarzyna Wąsik wyraża zgodę?  

Radna Katarzyna Wąsik (15:15) tak wyrażam zgodę.  

Przewodniczący Sesji (15:16) czy Pan Radny Tomasz Panasiewicz wyraża zgodę?  

Radny Tomasz Panasiewicz (15:20) tak wyrażam. 

Przewodniczący Sesji (15:22) w takim razie ogłaszam teraz przerwę. Komisja uda się do Biura Rady, 

wybierze spośród siebie przewodniczącą/przewodniczącego. Ogłaszam przerwę.  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Przerwa w obradach (15:33) godz. 13:16 

  - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Wznowienie obrad (46:07) godz. 13:46  

Przewodniczący Sesji (46:10) wznawiamy obrady po przerwie. Bardzo proszę Przewodniczącą 

Komisji Skrutacyjnej o podjęcie czynności.  

Radna Małgorzata Pacholik – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej (46:13) szanowni Państwo 

będę teraz prosić Państwa zgodnie z listą. Otrzymają Państwo dwie karty do głosowania. Na każdej 

karcie stawiają Państwo jeden znak „X”. Głosując za wyborem kandydata stawiają Państwo znak „X” 

w kratce przy nazwisku. Głosując przeciwko wyborowi kandydata stawiają Państwo znak „X” w 

kratce obok nazwiska. Stawiając znak „X” w kratce oznaczonym słowem „wstrzymuję się” oznacza 

to, że Państwo się wstrzymują. Postawienie znaku „X” w więcej niż jednej kratce powoduje, że głos 

jest nieważny. Stawiają Państwo tylko na jednej karcie do głosowania jeden znak „X” i na drugiej 

karcie do głosowania przy drugim kandydacie też jeden znak „X”.  

1. Pan Szkoła Grzegorz –     oddał głos 

2. Pan Gzara Mateusz –        oddał głos 

3. Pan Kozak Adam –           oddał głos 

4. Pan Litwinek Krzysztof – oddał głos  

5. Pan Maciążek Jarosław –  oddał głos  

6. Pan Matysiak Robert –      oddał głos 

7. Pan Muciek Krzysztof –    oddał głos  

8. Muciek Marek –                 oddał głos  

9. Pani Pacholik Małgorzata – oddała głos 

10. Pan Panasiewicz Tomasz – oddał głos 

11. Pani Pękala Katarzyna – oddała głos 
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12. Pan Piech Szczepan – oddał głos 

13. Bednarczyk Grzegorz – oddał głos 

14. Pani Wąsik Katarzyna – oddała głos 

15. Pani Woś – Wójcik Małgorzata – oddała głos 

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (52:02) bardzo dziękuję Pani 

Przewodniczącej. Ogłaszam teraz kolejną przerwę. Komisja uda się przeliczyć głosy.  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Przerwa w obradach (52:09) godz. 13:52 

  - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Wznowienie obrad (55:57) godz. 13:56 

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (55:56) proszę Państwa wznawiamy 

obrady naszej Sesji. Bardzo proszę Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o odczytanie wyniku 

wyboru.  

Radna Małgorzata Pacholik – Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej (56:05) protokół Nr 1/2024 

Komisji Skrutacyjnej z przebiegu wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Nałęczowie w 

dniu 20 maja 2024 roku. Powołana przez Radę Miejską w Nałęczowie Komisja Skrutacyjna w 

osobach: Małgorzata Pacholik – Przewodnicząca, Katarzyna Wąsik – członek, Tomasz Panasiewicz – 

członek, na podstawie listy obecności stwierdza, że na ustawowy stan Rady 15 Radnych obecnych jest 

15 Radnych co stanowi niezbędne kworum do wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w 

Nałęczowie. Niżej wymienieni kandydaci na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Nałęczowie 

otrzymali głosów ważnych: Kozak Adam – 12 głosów, Piech Szczepan – 12 głosów. Zgodnie z art. 19 

ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym z późniejszymi zmianami  Komisja 

Skrutacyjna informuje, że bezwzględną większością głosów w głosowaniu tajnym 

Wiceprzewodniczącymi Rady Miejskiej w Nałęczowie wybrani zostali: Adam Kozak – 12 głosów 

i Szczepan Piech – 12 głosów. Gratulacje.  

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (57:15) dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Sesji (57:17) odczytał uchwałę w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Nałęczowie.  

Przewodniczący Sesji (58:43) bardzo serdecznie Panom gratuluję i zapraszam do stołu 

prezydialnego.  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad.  6  

       Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Nałęczowie zgodnie z § 18 ust. 1 Statutu Gminy Nałęczów. (59:07)  

Przewodniczący Sesji (59:20) najpierw złożę wniosek formalny o wykreślenie ust. 3. Ten zapis, 

który mamy jest sprzeczny z § 75 ust. 4 Statutu. Może nie tyle sprzeczny co jest w części sprzeczny 

ale ten akurat paragraf reguluje nam tą sytuację o której tutaj mowa. Także taki składam wniosek 

formalny i najpierw go przegłosujemy. Panie Łukaszu bardzo proszę o przygotowanie go.  

Głosowanie wniosku formalnego „Wykreślenie paragrafu z uchwały w sprawie ustalenia 

przedmiotu działania stałych Komisji Rady Miejskiej w Nałęczowie zgodnie z § 18 ust. 1 Statutu 

Gminy Nałęczów – 14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”.  

Grzegorz Szkoła - Przewodniczący Rady Miejskiej (1:00:49) Państwo jak mniemam zapoznali się z 

projektem uchwały. Czy mają Państwo jakieś uwagi do niej, inne propozycje? Nie widzę, dziękuję 

bardzo.  
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Przewodniczący Sesji (1:01:03) odczytał projekt uchwały.   

Uchwała Nr II/3/24 poddana pod głosowanie (1:04:04) została przyjęta jednogłośnie przy 15 

głosach „za” (głosowało 15 Radnych).   

Przewodniczący Sesji (1:05:08) przed następnym punktem 7 „Powołanie składów osobowych stałych 

Komisji Rady” ogłaszam 10 - minutową przerwę.  

 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Przerwa w obradach (1:05:16) godz. 14:05 

 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Wznowienie obrad (1:21:40 ) godz. 14:21 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad. 7. 

Powołanie składów osobowych stałych Komisji Rady. (1:21:45)  

1) Wybór członków do Komisji Rewizyjnej zgodnie z art. 18a ustawy o samorządzie 

gminnym. 

Przewodniczący Sesji (1:22:00) odczytam teraz nazwiska Radnych, którzy zadeklarowali się 

pracować w tej Komisji i bardzo proszę o potwierdzenie udziału:  

1. Pan Radny Krzysztof Muciek – potwierdzam 

2.Pani Radna Małgorzata Woś – Wójcik – potwierdzam  

3.Pani Radna Katarzyna Pękala – potwierdzam  

4.Pan Radny Krzysztof Litwinek – potwierdzam 

5.Pan Radny Robert Matysiak – potwierdzam  

Przewodniczący Sesji (1:22:34) czy są jeszcze jakieś inne kandydatury czy zamykamy listę? Nie 

widzę, dobrze.  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

a) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej; (1:22:39)  

Przewodniczący Sesji (1:22:40) odczytał projekt uchwały.   

Uchwała Nr II/4/24 poddana pod głosowanie (1:23:49) została przyjęta jednogłośnie przy 15 

głosach „za” (głosowało 15 Radnych).   

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

b) podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

zgodnie z § 92 Statutu Gminy Nałęczów; (1:24:08)  

Przewodniczący Sesji (1:24:27) zanim oddam Państwu głos chciałbym sam zaproponować Radną na 

przewodniczącego tej Komisji. Dosyć uważnie obserwowałem w dosyć głośnej sytuacji, która 

zaistniała pomiędzy Spółką a Zarządem Osiedla i widziałem jak dosyć sprawnie Pani Radna 

Małgorzata Woś – Wójcik dawała sobie radę z przepisami prawa jak i z analizowaniem dokumentów. 

W mojej ocenie będzie to bardzo dobra przewodnicząca Komisji Rewizyjnej. Czy Pani Małgorzata 

Woś – Wójcik wyraża zgodę?  

Radna Małgorzata Woś – Wójcik (1:25:05) wyrażam zgodę. 

Przewodniczący Sesji (1:25:07) czy mamy inne kandydatury? Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Sesji (1:25:17) odczytał projekt uchwały.  
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Uchwała Nr II/5/24 poddana pod głosowanie (1:26:08) została przyjęta jednogłośnie przy 15 

głosach „za” (głosowało 15 Radnych).  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

c) podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru zastępcy przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej zgodnie z § 92 Statutu Gminy Nałęczów. (1:26:27)  

Przewodniczący Sesji (1:26:41) proszę bardzo składamy propozycje.   

Radna Małgorzata Woś – Wójcik (1:26:45) chciałabym zgłosić na propozycję Panią Radną 

Katarzynę Pękalę. Pani Kasia prowadzi własną działalność, angażuje się też w Koło Gospodyń 

Wiejskich, ma szerokie doświadczenie w zarówno finansowym posługiwaniu się dokumentami, 

analizami. Myślę, że będzie bardzo dobrą zastępcą.   

Przewodniczący Sesji (1:27:25) czy Pani Radna wyraża zgodę?   

Radna Katarzyna Pękala (1:27:09) tak, wyrażam zgodę.   

Przewodniczący Sesji (1:27:10) dziękuję bardzo. Czy mamy innych kandydatów bądź kandydatki? 

Nie widzę, dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Sesji (1:27:22) odczytał projekt uchwały.  

Uchwała Nr II/6/24 poddana pod głosowanie (1:28:00) została przyjęta jednogłośnie przy 15 

głosach „za” (głosowało 15 Radnych).  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

2) Wybór członków do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgodnie z art. 18b ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 609). (1:28:24)  

Przewodniczący Sesji (1:28:28) kolejną Komisją jedną z dwóch, którą musimy powoływać zgodnie z 

ustawą jest Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Będę odczytywał deklaracje i proszę Państwa o 

potwierdzenie.  

1.Pani Radna Małgorzata Woś – Wójcik – tak, potwierdzam  

2.Pani Radna Katarzyna Pękala – potwierdzam 

3. Pan Radny Krzysztof Litwinek – tak, potwierdzam 

4. Pani Radna Małgorzata Pacholik – tak, potwierdzam 

5. Pan Radny Grzegorz Bednarczyk – tak, potwierdzam 

6. Pan Radny Mateusz Gzara – tak, potwierdzam 

Przewodniczący Sesji (1:29:13) czy są jeszcze inne kandydatury? Dziękuję bardzo. W takim razie 

będziemy procedować kolejną uchwałę.  

a) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. (1:29:22)  

Przewodniczący Sesji (1:29:24) odczytał projekt uchwały. Przepraszam Państwa wcześniej miałam 

to odznaczone. Składam wniosek formalny w tym ustępie 3 powinno być dopisane” „i jego zastępcę”. 

Najpierw przegłosujemy wniosek formalny o dopisanie „i jego zastępcy” i tak będzie też w 

kolejnych uchwałach. Panie Łukaszu najpierw proszę przygotować wniosek formalny. Później 

odczytam jeszcze raz projekt uchwały. Bardzo Państwa przepraszam.  

Głosowanie wniosku formalnego – dopisanie „i jego zastępcy” do ustępu 2 uchwały  – 15 głosów 

„za”.  

Przewodniczący Sesji (1:31:24) odczytał jeszcze raz projekt uchwały.  

Uchwała Nr II/7/24 poddana pod głosowanie (1:32:25) została przyjęta jednogłośnie przy 15 

głosach „za” (głosowało 15 Radnych).  

 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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3) Wybór członków do Komisji Gospodarki, Budżetu i Mienia Komunalnego zgodnie z § 18 

ust. 1 Statutu Gminy Nałęczów. (1:32:40)  

Przewodniczący Sesji (1:32:48) mam tutaj deklaracje od Państwa Radnych:  

1.Pan Radny Krzysztof Muciek – tak, potwierdzam 

2.Pan Radny Tomasz Panasiewicz – tak, potwierdzam 

3.Pan Radny Marek Muciek – potwierdzam 

4.Pan Radny Mateusz Gzara – tak, potwierdzam 

5.Pan Radny Adam Kozak – tak, potwierdzam 

6.Pan Radny Szczepan Piech – tak, potwierdzam 

7.Pan Radny Robert Matysiak – potwierdzam  

Przewodniczący Sesji (1:33:27) czy są jeszcze jakieś inne propozycje kandydatur?  

Radny Szczepan Piech (1:33:33) chciałbym zgłosić jeszcze dwóch członków tej Komisji Panią 

Katarzynę Pękalę i Pana Jarosława Maciążka.  

Przewodniczący Sesji (1:33:40) czy Pani Radna wyraża zgodę?  

Radna Katarzyna Pękala (1:33:45) tak wyrażam. 

Przewodniczący Sesji (1:33:47) czy Pan Radny wyraża zgodę?  

Radny Jarosław Maciążek (1:33:48) wyrażam zgodę.  

Przewodniczący Sesji (1:33:50) czy mamy jeszcze jakieś inne kandydatury? Dziękuję bardzo.  

 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

  

a) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Gospodarki, Budżetu i Mienia 

Komunalnego zgodnie. (1:33:58)  

Przewodniczący Sesji (1:33:59) odczytał projekt uchwały. Przepraszam Państwa znowu składam 

wniosek formalny o dopisanie w ust. 3 „i jego zastępcy”.  

Głosowanie wniosku formalnego – dopisanie „i jego zastępcy” do ustępu 3 uchwały  – 15 głosów 

„za”.  

Przewodniczący Sesji (1:36:13) odczytał jeszcze raz projekt uchwały.  

Uchwała Nr II/8/24 poddana pod głosowanie (1:37:24) została przyjęta jednogłośnie (głosowało 

15 Radnych).  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

4) Wybór członków do Komisji Uzdrowiskowej zgodnie z § 18 ust. 1 Statutu Gminy 

Nałęczów. (1:37:38)  

Przewodniczący Sesji (1:37:49) mamy tu deklaracje:  

1.Pan Radny Krzysztof Muciek – potwierdzam 

2.Pani Radna Małgorzata Woś – Wójcik – potwierdzam 

3.Pan Radny Mateusz Gzara – potwierdzam  

4.Pan Radny Szczepan Piech – potwierdzam  

5.Pan Radny Adam Kozak – potwierdzam  

6.Pan Radny Robert Matysiak – potwierdzam  
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7.Pani Radna Katarzyna Wąsik – potwierdzam. 

Przewodniczący Sesji (1:38:19) czy są jeszcze inne kandydatury, propozycje?  

Radny Szczepan Piech (1:38:22) tak, chciałbym zgłosić Pana Marka Mućka i Pana Jarosława 

Maciążka.  

Przewodniczący Sesji (1:38:31) czy Pan Radny Marek Muciek wyraża zgodę? 

Radny Marek Muciek (1:38:33) tak. 

Przewodniczący Sesji (1:38:35) czy Pan Radny Jarosław Maciążek wyraża zgodę?  

Radny Jarosław Maciążek (1:38:36) tak, wyrażam zgodę.  

Przewodniczący Sesji (1:38:38) czy są jeszcze jakieś inne propozycje? Dziękuję bardzo. W takim 

razie najpierw wniosek formalny o dopisanie w ustępie 3 „i jego zastępcy” – 15 głosów „za”.  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

a) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Uzdrowiskowej. (1:39:01)  

Przewodniczący Sesji (1:39:00) odczytał projekt uchwały.  

Uchwała Nr II/9/24 poddana pod głosowanie (1:40:15) została przyjęta jednogłośnie (głosowało 

15 Radnych).  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

5) Wybór członków do Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu zgodnie z § 18 ust. 1 

Statutu Gminy Nałęczów. (1:40:31)  

Przewodniczący Sesji (1:40:40) deklaracje złożyli: 

1.Pan Radny Tomasz Panasiewicz – potwierdzam 

2.Pan Radny Jarosław Maciążek – potwierdzam 

3.Pani Radna Katarzyna Pękala – potwierdzam 

4.Pani Radna Małgorzata Pacholik – potwierdzam 

5.Pan Radny Grzegorz Bednarczyk – potwierdzam  

6.Pan Radny Szczepan Piech – potwierdzam  

7.Pani Radna Katarzyna Wąsik – potwierdzam  

Przewodniczący Sesji (1:41:13) czy są jakieś jeszcze kandydatury? Dziękuję bardzo. Najpierw jak w 

poprzednich uchwałach wniosek formalny o dopisanie w ust. 3 „i jego zastępcy”.  

Głosowanie wniosku formalnego – dopisanie „i jego zastępcy” do ustępu 3 uchwały  – 15 głosów 

„za”.  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

a) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu.  

Przewodniczący Sesji (1:41:37) odczytał projekt uchwały.  

Uchwała Nr II/10/24 poddana pod głosowanie (1:42:52) została przyjęta jednogłośnie (głosowało 

15 Radnych).  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

6) Wybór członków do Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi zgodnie z § 18 ust. 1 Statutu Gminy 

Nałęczów. (1:43:09)  

Przewodniczący Sesji (1:43:21) tak jak poprzednio odczytam deklaracje Radnych i proszę o 

potwierdzenie:  
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1.Pan Radny Tomasz Panasiewicz – potwierdzam 

2.Pan Radny Jarosław Maciążek – potwierdzam 

3.Pan Radny Marek Muciek – potwierdzam 

4.Pani Radna Małgorzata Pacholik – potwierdzam  

5.Pan Radny Grzegorz Bednarczyk – potwierdzam  

6.Pani Radna Katarzyna Wąsik – potwierdzam  

Przewodniczący Sesji (1:43:48) czy są jeszcze jakieś propozycje?  

Radny Marek Muciek (1:43:51) chciałbym zgłosić Krzysztofa Litwinka.  

Przewodniczący Sesji (1:43:53) czy Pan Radny wyraża zgodę?  

Radny Krzysztof Litwinek (1:43:55) tak, wyrażam zgodę.  

Przewodniczący Sesji (1:43:58) czy są jeszcze jakieś propozycje kandydatur? Dziękuję bardzo. I 

tradycyjnie składam wniosek formalny o dopisanie w ust. 3 „i jego zastępcy”.  

Głosowanie wniosku formalnego – dopisanie „i jego zastępcy” do ustępu 3 uchwały  – 15 głosów 

„za”.  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

a) podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi. (1:44:27) 

Przewodniczący Sesji (1:44:30) odczytał projekt uchwały.  

Uchwała Nr II/11/24 poddana pod głosowanie (1:45:40) została przyjęta jednogłośnie (głosowało 

15 Radnych).  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

7) Powołanie doraźnej Komisji d/s Statutu Gminy Nałęczów zgodnie z § 18 ust. 1 Statutu 

Gminy Nałęczów. (1:45:55)  

Przewodniczący Sesji (1:46:04) nie miałem tutaj żadnej deklaracji. Proszę aby weszło nam to w 

nawyk, że kto chce zabrać głos to przez panel. Bardzo proszę o zgłaszanie kandydatów.  

Radna Katarzyna Wąsik (1:46:31) proponuję Pana Krzysztofa Mućka.  

Przewodniczący Sesji (1:46:43) czy Pan Radny wyraża zgodę?  

Radny Krzysztof Muciek (1:46:48) wyrażam zgodę.  

Przewodniczący Sesji (1:46:56) proszę Państwa to jest bardzo ważna komisja. Nasz Statut jest naszą 

Konstytucją, to jest fundament naszej pracy. Nie tylko ustawa , która rzecz jasna jest nad Statutem, ale 

to nam organizuje całą naszą pracę.  

Radny Adam Kozak (1:47:17) ja chciałbym zgłosić Panią Małgorzatę Woś – Wójcik. 

Przewodniczący Sesji (1:47:20) czy Pani radna wyraża zgodę? 

Radna Małgorzata Woś – Wójcik (1:47:22) wyrażam zgodę. Chciałabym zgłosić kandydaturę Pani 

Radnej Małgorzaty Pacholik.  

Przewodniczący Sesji (1:47:39) czy Pani Radna wyraża zgodę?  

Radna Małgorzata Pacholik (1:47:40) tak, wyrażam zgodę.  

Radny Krzysztof Muciek (1:47:53) chciałbym zgłosić kandydaturę Roberta Matysiaka.  

Przewodniczący Sesji (1:47:55) czy Pan Radny Robert Matysiak wyraża zgodę?  

Radny Robert Matysiak (1:48:00) wyrażam zgodę.  
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Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (1:48:13) ja zaproponuję Pana Radnego 

Adama Kozaka. Czy Pan Radny wyraża zgodę? 

Radny Adam Kozak (1:48:19) tak, wyrażam zgodę.   

Radna Małgorzata Woś – Wójcik (1:48:52) chciałam zadać pytanie czy członkami tej Komisji mogą 

być Wiceprzewodniczący i również Przewodniczący Rady?  

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (1:49:00) Wiceprzewodniczący mogą a 

Przewodniczący Rady będzie tam bo ma już zrobione notatki do tego. Nie ma przepisów 

zakazujących ale Przewodniczący będzie obecny na każdej Komisji bez prawa głosu. Każdy Radny 

niebędący w Komisji może składać dowolne wnioski z tym że nie może głosować, natomiast 

prezydium Rady ustawowo jest wykluczone z Komisji Rewizyjnej i z Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji.  

Radna Małgorzata Woś – Wójcik (1:49:33) to ja chciałam zgłosić kandydaturę Przewodniczącego 

Grzegorza Szkoły.  

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (1:49:39) dobrze Pani Radna przyjmuję i 

wyrażam zgodę. Do tej pory nie było praktykowane, że Przewodniczący brał udział, ale w tej akurat 

chętnie wezmę udział. Nie ma zakazu. Czy są jeszcze jakieś kandydatury?  

Radny Robert Matysiak (1:50:00) ja zgłaszam Panią Katarzynę Wąsik.  

Przewodniczący Sesji (1:50:09) czy Pani Radna wyraża zgodę?  

Radna Katarzyna Wąsik (1:50:11) wyrażam zgodę. 

Radny Tomasz Panasiewicz (1:50:19) chciałbym zgłosić kandydaturę Radnego Mateusza Gzary.  

Przewodniczący Sesji (1:50:22) czy pan radny wyraża zgodę?  

Radny Mateusz Gzara (1:50:25) wyrażam zgodę.  

Radny Adam Kozak (1:50:31) ja chciałbym zaproponować kandydaturę Pana Szczepana Piecha.  

Przewodniczący Sesji (1:50:37) czy Pan Radny wyraża zgodę?  

Radny Szczepan Piech (1:50:39) tak wyrażam.  

Przewodniczący Sesji (1:50:57) czy są jeszcze jakieś kandydatury? Nie widzę. Dziękuję bardzo. 

Zanim przejdziemy do głosowania najpierw złożę wniosek formalny o dopisanie w ust. 2 „i jego 

zastępcy”.  

Głosowanie wniosku formalnego – dopisanie „i jego zastępcy” do ustępu 2 uchwały  – 15 głosów 

„za”.  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

a) podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji d/s Statutu Gminy Nałęczów. 

Przewodniczący Sesji (1:51:35) odczytał projekt uchwały.  

Uchwała Nr II/12/24 poddana pod głosowanie (1:52:35) została przyjęta jednogłośnie (głosowało 

15 Radnych).  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -   

Ad. 8.  

       Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Nałęczów do 

Zgromadzenia Celowego Związku Gmin „PROEKOB” z siedzibą w Bełżycach. (1:52:52)  

Pan Wiesław Pardyka – Burmistrz Nałęczowa (1:53:15) Szanowni Państwo jak Radni starsi stażem 

na pewno pamiętają, ale informuję też nowych Radnych, że Gmina Nałęczów jako samorząd jest 

współwłaścicielem Zakładu Zagospodarowania Odpadów Komunalnych w Bełżycach w ramach 

utworzonego Związku Celowego „PROEKOB”. Z mocy procedury funkcjonowania tego Związku 
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Celowego Wójt, Burmistrz zazwyczaj jest członkiem Zarządu, bierze udział w spotkaniach i 

Zgromadzeniach wspólników, natomiast dodatkowo z każdego samorządu jest delegowany jeden 

reprezentant spośród członków Rady Miejskiej. W poprzedniej kadencji to osobą był obecny 

Przewodniczący Grzegorz Szkoła a w związku z tym, że mamy nową kadencję samorządów należy 

wydelegować spośród Państwa taką osobę, która będzie nas reprezentować. Zwyczajowo średnio raz 

na półtora/dwa miesiące zdarzają się spotkania Zgromadzenia i zazwyczaj odbywają się one w 

Bełżycach na terenie Zakładu Zagospodarowania Odpadów. Zdarzają się sesje, spotkania poza 

Zakładem w zależności od sytuacji i potrzeby. Jeśli więc chodzi o częstotliwość tak informacyjnie 

powiem, z uwagi na Państwa obowiązki zawodowe, takie spotkania odbywają się w godzinach pracy 

urzędów w godzinach 12:00 – 14:00 i trwają około 2 godzin.  

Przewodniczący Sesji (1:55:09) przejdziemy teraz do zgłaszania kandydatów. Ja ze swojej strony 

chciałem zaproponować Panu Radnemu Markowi Mućkowi przedstawicielstwo naszej Rady w tym 

Związku. Czy Pan Radny wyraża zgodę?  

Radny Marek Muciek (1:55:22) tak, wyrażam zgodę.  

Przewodniczący Sesji (1:55:23) czy mamy inne propozycje? Nie widzę. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Sesji (1:55:32) odczytał projekt uchwały.  

Uchwała Nr II/13/24 poddana pod głosowanie (1:56:41) została przyjęta jednogłośnie (głosowało 

15 Radnych).  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad. 9.  

Informacje Burmistrza o działalności między sesjami. (1:56:57)  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Przerwa w obradach (1:57:15) godz. 14:57 

 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Wznowienie obrad (2:03:38  ) godz. 15:04 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Pan Wiesław Pardyka – Burmistrz Nałęczowa (2:03:44) Szanowni Państwo przedstawiam 

informację z bieżącej działalności: 

1. Trwa końcowy etap prac przy rewitalizacji Parku Zdrojowego i Alei Lipowej.  

2. Kończą się prace przy termomodernizacji budynku Przedszkola im. Adama Żeromskiego w 

Nałęczowie.  

3. Trwają prace budowlane przy budowie nowej siedziby Miejskiego Zakłądu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej.  

4. Zostały zakończone i odebrane prace przy budowie chodnika i oświetlenia przy ul. Kombatantów w 

Nałęczowie.  

5. Jesteśmy w trakcie publikacji rozstrzygania przetargów dotyczących dotacji z Polskiego Ładu na 

działania rewitalizacyjne. W przypadku zabytkowej Alei Lipowej w Czesławicach ten przetarg został 

już rozstrzygnięty i wybrana została oferta firmy FU „Wiewiórka” Dariusz Chotyński na kwotę 94 

tyś. złotych.  

6. Przygotowywana jest dokumentacja przetargowa do ogłoszenia przetargów na rewitalizację Alei 

Kasztanowej w Drzewcach i na zabezpieczenie budynku Ochronki w Nałęczowie.  

7. Rozstrzygnięto przetarg na wykonanie termomodernizacji budynku byłej szkoły w Czesławicach a 

najkorzystniejszą ofertę złożyła firma JP Invest Sp. z o. o. na kwotę 889 tyś. złotych.  

8. W ramach bieżącego utrzymania dróg został rozwieziony tłuczeń z funduszy sołeckich i 

sukcesywnie wykonywane jest koszenie poboczy przy drogach gminnych.  
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9. Po podpisaniu umowy został przekazany teren budowy i rozpoczęto prace modernizacyjne stołówki 

szkolnej w budynku Szkoły Podstawowej w Nałęczowie.  

10. W ramach modernizacji sieci drogowej na terenie gminy dzięki pozyskanej w poprzedniej 

kadencji dotacji trwają prace budowlane. Wykonawca zakończył jedną z dróg w Piotrowicach i trwają 

prace końcowe przy drugiej drodze na terenie sołectwa Piotrowice. W następnej kolejności 

wykonawca będzie realizował inwestycje na terenie sołectwa Drzewce Kolonia tzw. Szklana Górka 

gdzie zostały już wykonane wytyczenia geodezyjne pod kątem wykonywania prac budowlanych.  

11. Na terenie naszej gminy zostały przeprowadzone wybory samorządowe dotyczące władz gminy, 

powiatu i samorządu województwa lubelskiego.  

12. Odbyły się gminne obchody Święta 3 Maja.  

13. Od początku marca do połowy kwietnia miała miejsce kompleksowa kontrola Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w zakresie gospodarki finansowej gminy. W raporcie pokontrolnym nie stwierdzono 

większych uchybień a zalecenia będą sukcesywnie wdrażane.  

14. Brałem udział w kolejnych spotkaniach organizacyjnych dotyczących imprezy pn. Otwarte 

Ogrody w dniach 22 – 23 czerwca oraz w zebraniach sprawozdawczych Ochotniczych Straży 

Pożarnych w Bronicach i Drzewcach.  

15. Zgodnie z ustawą o samorządzie terytorialnym po zaprzysiężeniu Burmistrza i Rady Miejskiej 

powinny zostać przeprowadzone wybory Sołtysów, Rad Sołeckich oraz Przewodniczących Osiedli i 

Rad Osiedlowych. W porozumieniu z obecnymi samorządami sołectw i osiedli zostały uzgodnione 

terminy takich zebrań i sukcesywnie są już organizowane od połowy maja.  

Uzupełniając informację dotyczącą rewitalizacji o tym, że na terenie Parku znalazły się skrzynki 

elektryczne, które będą zasilać różnego rodzaju imprezy, chciałem Państwa zaprosić na dzień 30 maja 

na Wyspę w Parku na koncert polskiej muzyki filmowej.  

W dniu 15 maja gościliśmy przedstawicieli z naszej partnerskiej gminy w Berlinie, którzy przebywali 

na pobycie studyjnym na terenie Kazimierza Dolnego, Nałęczowa i Poniatowej. Właśnie 15 maja 

odbyło się takie spotkanie w Urzędzie Miejskim z przedstawicielami tamtego samorządu połączone ze 

zwiedzaniem Nałęczowa oraz dyskusją dotyczącą możliwości odnowienia naszej współpracy. W tej 

chwili w ramach współpracy z gminami partnerskimi najlepiej i najbardziej intensywnie jest to 

realizowane na poziomie Nałęczowa i Longuean a w przypadku tej dzielnicy Berlina kontaktów było 

mniej. Analizowana jest możliwość wznowienia współpracy i zaangażowania do niej również 

młodzieży z naszych szkół i ewentualnie seniorów.  

Radny Robert Matysiak (2:12:34) u nas na Strzelcach Pałubach 8 maja był śmiertelny wypadek  

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (2:12:42) Panie Radny ale to dotyczy 

informacji Burmistrza. 

Radny Robert Matysiak (2:12:47) no właśnie z tym porządkowaniem. 

Przewodniczący Sesji (2:12:50) to był punkt Informacje Burmistrza więc będzie Pan mógł dalej 

zabrać głos.  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad. 10. 

Interpelacje, zapytania. (2:13:00)  

Przewodniczący Rady (2:13:09) pomiędzy naszymi Sesjami wpłynęły dwie interpelacje od Pana 

Radnego Roberta Matysiaka i odpowiedzi też już zostały udzielone. Również dzisiaj wpłynęło 

zapytanie od Pana Radnego Krzysztofa Mućka, które przekażę po Sesji. Mam taką propozycję, jeśli 

Państwo zdecydują się składać interpelacje i zapytania to bardzo proszę gruntownie zapoznać się z art. 

24 ust. 4 i 5 ustawy o samorządzie gminnym. Jest tam bardzo klarownie wszystko przedstawione. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad. 11.  

        Oświadczenia, informacje, wolne wnioski. (2:13:45)  
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Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (2:13:51) pozwolę sobie jako pierwszy 

zabrać głos mianowicie dzisiaj złożył Pan Radny Robert Matysiak petycję mieszkańców wypadku o 

którym będzie Pan mówił. Z tym że Panie Radny moja rada może ją Pan złożyć do sekretariatu, ale 

ona już nie spełnia przepisów prawa które stanowi art. 4 ust. 1 pkt. 1 i 2 gdyż powinni Państwo 

wyznaczyć spośród siebie przedstawiciela i wpisać adres do korespondencji. Napisane to jest w 

ustawie o petycjach a jeśli chce Pan ją składać to będzie ona cofnięta gdyż stanowią to późniejsze 

przepisy z art. 7 tej ustawy, że zostanie zwrócona bo nie ma przedstawicielstwa i adresu do 

korespondencji.  

Radny Robert Matysiak (2:14:43) że w formie elektronicznej wczoraj wszystko wpłynęło do Urzędu 

wszystko poprawnie.  

Przewodniczący Sesji (2:14:46) jeżeli tak to dziękuję bardzo. Ja opieram się na tym co mi Pan 

wręczył a jeżeli tak jest proszę bardzo. Na adres Rady wpłynęło podziękowanie od naszej miejscowej 

Ochotniczej Straży Pożarnej. Nie było ono spersonalizowane i wiemy doskonale, że nasz samorząd 

wspiera Ochotniczą Straż Pożarną ale rozumiem, że podziękowania są dla wszystkich podatników. 

Wszystko co dobre powinno istnieć w przestrzeni publicznej tak więc odczytam to podziękowanie, 

które jak mniemam moim zdaniem jest skierowane do wszystkich mieszkańców naszego miasta i 

gminy.  

Przewodniczący Sesji (2:15:28) odczytał podziękowania.   

Radny Robert Matysiak (2:16:42) wracając do tej petycji tam przedstawiciel jest wyznaczony 

wszystko było na pewno dobrze złożone. Oddałem ją Panu w formie aby Pan mógł odczytać na Sesji 

właśnie w tych oświadczeniach. Wracając do tej sytuacji, która była 8 maja na Pałubach, prosiłbym 

Pana Burmistrza o usunięcie wszystkich zakrzaczeń i zadrzewień na działkach gminnych, które są 

przy tej drodze z uwagi na to, że nie jest to jedyny wypadek śmiertelny. Na ul. Głębocznica 

zamontowano w tamtym tygodniu bardzo dużo oznaczeń drogowych przeważnie to są skrzyżowania, 

które niestety są niewidoczne za wszelkimi krzakami, drzewami. Proszę przejechać i zobaczyć tą 

sytuację.  

Radny Krzysztof Muciek (2:18:18) ja w dwóch sprawach. Pierwsza to zapytanie, które dzisiaj 

złożyłem po części Pan Burmistrz już wyjaśnił w informacji między sesjami tej inwestycji ale 

chciałbym żeby też w całości były odpowiedzi do tej interpelacji zamieszczone. Natomiast mam też 

odnośnie rewitalizacji zapytanie. Ponieważ wcześniej mieszkańcy nie zgłaszali żadnych uwag a w tej 

chwili już po zakończonych pracach przy alejkach proszą czy jest możliwość na tej części od Pijalni 

do ul. Spacerowej umieszczenia ławek. Brakuje miejsca dla osób starszych które, mogłyby przysiąść 

wracając z zakupami. Jeśli nie uda się zrobić na tej części drewnianej to przynajmniej za rzeką tam 

gdzie jest chodnik żeby na tej części zrobić ze dwie ławki. Tam też wracają ludzie z lasu i bardzo bym 

prosił z jakąś infrastrukturą z jakimś koszem. Widzę, że w Parku są nowe ławki więc może z tych 

starych ławek po odnowieniu dałoby radę umieścić tam jakieś miejsce odpoczynku.  

Pan Wiesław Pardyka – Burmistrz Nałęczowa (2:19:53) jeśli chodzi o pierwszy temat to myślę, że 

on nie wymaga odniesienia się, już to zanotowałem. Natomiast w przypadku wypowiedzi Pana 

Radnego Krzysztofa Mućka dotyczącej tych ławek to faktycznie dzisiaj rozmawiałem z wykonawcą i 

podjęliśmy decyzję, że na pewno na tej całej łąkowej części będą ławki tradycyjne, na leżaki 

znajdziemy miejsce w tej klasycznej części Parku. Najbardziej możliwe będzie wykonanie ławki z 

jakąś zatoczką pod nią już za mostkiem w kierunku ul. Spacerowej bo tam faktycznie jest działka 

gminna. Postaramy się to wykonać.  

Radny Adam Kozak (2:21:00) Panie Burmistrzu, ja odnośnie sytuacji którą mamy przy wiadukcie w 

Czesławicach. Na początku marca mieliśmy spotkanie na miejscu z zarządcą drogi dotyczące wycinki 

drzew, które już zostały oznaczone i na nie jest zgoda powiatu puławskiego i dodatkowo była 

poruszana kwestia bezpieczeństwa w tej lokalizacji. Moje oświadczenie jest skierowane ku temu aby 

jeszcze raz napisać pismo w którym musimy jeszcze raz poprosić o może inną formułę ogłoszenia 

wycinki tych drzew i pozyskania do tego firmy, gdyż ta która do tej pory była udostępniana na stronie 

PZD moim zdaniem w żaden sposób nie zostanie rozstrzygnięta pozytywnie. Dodam, że oprócz 

względów bezpieczeństwa związanych z ruchem drogowym tudzież mieszkańców, którzy wjeżdżają  
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z drogi lokalnej wewnętrznej, tu chodzi o aspekt tego, że osoba prywatna  będąca w sąsiedztwie tej 

drogi i tych drzew również wielokrotnie zgłasza mi to i ona zrobiła zdjęcia świadczące o tym, że nie 

możemy czekać aż coś wydarzy się na szkodę jej użytkowników. Powiat powinien w jakiś sposób 

zaproponować inną formułę usunięcia tych drzew. Ja ze swojej strony i ze strony Pani Grochowskiej o 

której mówię zobowiązuje się, że do dnia jutrzejszego będę miał ekspertyzę ogrodnika i osoby 

kompetentnej jeśli chodzi o gniazda ptaków. Jeśli stwierdzimy, że nie ma tam zagnieżdżenia to 

będziemy prosili o zdopingowanie powiatu o usunięcie tych drzew.  

Radny Robert Matysiak (2:23:21) Panie Przewodniczący jeszcze raz wracając do tej petycji mam 

prośbę żeby odczytał Pan tu na forum dzisiejszej Sesji tą petycję mieszkańców. Można było odczytać 

podziękowania od strażaków a petycja od mieszkańców nie jest długa.  

Radny Mateusz Gzara (2:23:47) mam prośbę do Pana Burmistrza o interwencję w sprawie chodnika 

od Orlenu do Nałęczowa. Podejrzewam, że odpowiedzialny jest za to Zarząd Dróg Wojewódzkich. 

Chodnik jest w wielu miejscach zapadnięty, w pewnym momencie jest obsunięty ze skarpy i stwarza 

to niebezpieczeństwo przy chodzeniu. W tym miejscu dzieci jeżdżą rowerami, jest to używane jako 

ścieżka rowerowa i warto o to zadbać.  

Radna Małgorzata Woś – Wójcik (2:24:23) trochę kontynuując chodnik od Orlenu to na złączeniu z 

ul. Kombatantów, wiem że ta inwestycja została zakończona ona wprawdzie dotyczyła tej drugiej 

części, ale też jest tutaj duże utrudnienie przy samym skręcie przy ul. Kombatantów od głównej ulicy.  

Chodnik z jednej strony przy przejściu jest obniżony a po drugiej stronie jest dość wysoki krawężnik i 

tutaj prośba o obniżenie tego krawężnika go utrudnia to korzystanie z niego. Kontynuując też temat 

naszego wewnętrznego bezpieczeństwa na gminnych ulicach to na razie w formie takiego zapytania 

prośba o możliwość zamieszczenia takiego oznakowania jakiegoś przejścia drogowego na ul. 

Nowickiego w miejscu skrzyżowania ul. Nowickiego z ul. Partyzantów. Jest to miejsce szerokie i 

przejście zajmuje dużo czasu a ruch jest tam dosyć duży. Proszę również o dołączenie fragmentu 

chodnika na ul. Głębocznica od ul. Morzyckiej gdzie mamy chodnik przez wąwóz i potem na 

wysokości działek Państwa Pawłowskich brakuje kawałka.  

Radny Robert Matysiak (2:26:32) koleżanka powiedziała o tym chodniku od Orlenu. Prawie na 

każdym przepuście spływu wody jest załamany chodnik. Jest tego kilkadziesiąt sztuk i te płytki po 

koszeniu przez te ciężkie traktory są cały czas łamane.  

Radny Tomasz Panasiewicz (2:26:58) mam prośbę do Pana Burmistrza żeby zgłosić do powiatu o 

wycinkę w wąwozie od skrzyżowania z firmą Nałęczów Zdrój do boiska na odcinku 200 – 300 

metrów krzaków rozrośniętych na jezdnię.  

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (2:27:27) ponieważ petycja ta jest skierowana 

też do Rady Miejskiej więc przychylam się do prośby Pana Radnego i ją odczytam. 

Przewodniczący Sesji (2:27:39) odczytał petycję.   

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ad. 12. 

Zamknięcie obrad. (2:30:33)  

W tym momencie (2:30:41) o głos poprosił mieszkaniec Piotrowic Pan Marian Sołyga.  

Pan Grzegorz Szkoła – Przewodniczący Rady Miejskiej (2:30:41) Panie Marianie ustalmy sobie 

coś na początku kadencji. Statut Gminy Nałęczów pozwala Przewodniczącemu Sesji udzielić głosu 

osobie z publiczności w uzasadnionych podkreślam w uzasadnionych przypadkach, tak więc może to 

być na przykład taki przypadek, w którym będziemy procedować na Sesji jakiś punkt i w którym 

byłby potrzebny Pański głos konsultacyjny. Nie ma innych przypadków. W tej kadencji „hyde parku” 

tutaj nie będzie. Pańskie wystąpienia są zarchiwizowane, pańska misja jest przedstawiona tutaj 

wielokrotnie na tej sali, tak więc proszę korespondować z radnymi jeśli ma Pan ochotę, może Pan 

założyć swój własny kanał youtobe, my pośrednikiem pańskiej misji w tej kadencji nie będziemy. 

Dziękuję bardzo.  

W związku  wyczerpaniem porządku obrad zamykam II Sesję Rady iMejskiej w Nałęczowie. 

Dziękuję bardzo i proszę Państwa o pozostanie.  
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    Protokołowała                                                                                         

Jagoda Wojewoda         

  


